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Sisa kultursenter feiret
seg selv etter ett års drift
sist lørdag. Det hadde de
god grunn til.

Etableringen av Sisa har
nemlig betydd svært mye
for integrering og gjensi-
dig forståelse i altasam-
funnet. Omlag 20 organi-
sasjoner har funnet seg
tilrette i lokalene i DnB-
bygget – og har med base
her klart å skape et pulse-
rende miljø. Det handler
ikke bare om integrering av asylsøkere, flyktninger
og diverse innvandrergrupper, men har også betydd
mye for andre som behøver drahjelp og trygghet.
«Gnisten» i regi av Mental Helse er et eksempel på
dette. Vi tror organisasjoner under samme tak kan
dra veksler på hverandre når de «lever» så tett. Ikke
minst gir det muligheter for å utveksle kunnskap, slik
vi ser det når kunnskapsklynger i næringslivet samar-
beider.

Kompetanse på integrering kommer ikke av seg selv.
Arbeidet i dag baserer seg i stor grad på frivillighet.
Den dugnadsånden er i seg selv verdifull, men vi tror
det var viktig og riktig at formannskapet på tverrpo-
litisk basis valgte å gi Sisa 200.000 kroner i støtte. Det
representerer en anerkjennelse av det arbeidet som er
gjennomført og bidrar forhåpentligvis til at kultur-
senteret får muskler til å videreføre sitt arbeid etter at
prosjektet «En bedre verden» avsluttes ved nyttår. Det
er grunn til å berømme koordinator John Tore
Martinsen og de ildsjelene som har medvirket til å
skape tilbudet.  Like viktig har det vært å synliggjøre
at tilbudet finnes. For mange kan det være en barriere
å søke den kontakten som vil gjøre den sosiale inte-
greringen mye enklere for de fleste.

Det var stilt 250.000 kroner til rådighet for prosjektet
«En bedre verden». Det var ingen selvfølge at dette
beløpet ble omdisponert til lignende formål. 200.000
kroner kan være en begynnelse for Sisa kultursenter,
men vi tror det er viktig for politikerne å holde foku-
set på den sosiale delen av integreringen. En opptrap-
ping kan være fornuftig, ikke minst med tanke på at
Alta nå skal være vertskap for 150 nye asylsøkere.
Hero jobber nå på høygir for å skaffe nok boliger og vi
tror Alta kommune har gode forutsetninger for å
møte utfordringer innenfor helse og sosial. Hvorvidt
de øremerkede statlige midlene holder til dette arbei-
det er usikkert og vil avhenge av en rekke forhold. 

Blant annet kan det tenkes at det er mye å spare på å
holde i gang et vitalt møtested for nye grupper. Sisa
kultursenter kan i selv forebygge problemer som ofte
oppstår i forbindelse med integrering. Det er ikke nok
å bo og eksistere. Alle behøver en meningsfull hver-
dag – og Altas vertskapsfunksjon bør ta høyde for
akkurat dette. Vi tror en koordinerende stilling vil
kunne samordne virksomheten bedre. Hvorvidt dette
ene og alene skal finansieres av Alta kommune kan
diskuteres.
Vi benytter uansett anledningen til å gratulere Sisa
kultursenter med ett års meget viktig innsats for inte-
grering i altasamfunnet.  

Den viktige 1-åringen

LEDER

Det er viktig
å beholde
fokuset på
den sosiale
delen av
integre-
ringen

Altagårdskogen har gjennom
tidene og historien hatt betydning
for hele Alta. Selv tyskerne, som rik-
tignok skadet en del av skogen,
sparte den likevel. Og nå har sko-
gen heldigvis fått vokse fint til
igjen, selv om utvidelsen av fly-
plassen har tatt en del av skogen, er
den likevel en fin, grønn lunge i
bygda, som fortsatt bør vernes.

Vi ser av torsdagens utgave av
Altaposten at skogen brukes mye
av barnehagene i området og er et
lunt og fint sted for barna å leke i

både sommer og vinter. Og der fin-
nes neppe noe annet sted i nærhe-
ten hvor barna får oppleve fugleliv
og fuglekvitter. Sandfallet nevnes
som et annet alternativ for turer og
lek med barna, men det er en stor
forskjell i forhold til Altagård-
skogen. Små barn kan jo ikke leke i
den bratte bakken, og den blir i alle
fall for bratt å forsere for små barn. 
Når det gjelder planer om fotball-

stadion i Altagårdskogen, så er det
helt absurd å komme med slike for-
slag. Et fotballstadion kan man

godt plassere litt mer utenfor tett-
bebyggelsen,  f.eks. i Skillemo-
området. Mellom Kautokeino-
veien og Åkergjerdet er det store,
flate områder på venstre side av
Kautokeinoveien. Alle har biler i
dag, og busser brukes jo ellers også
for tilreisende gjester. Og der vil det
heller ikke bli problemer med par-
keringsplasser. Der er det nok
områder å ta av. Håper kommunen
og Fefo sparer Altagårdskogen!

Berthe Suhr

TV-aksjonen Blå Kors samler inn
penger til barn og unge som lider
under voksnes rusmisbruk. TV-
aksjonen Blå Kors har to målset-
tinger:

– Vi skal bidra til å skape større
åpenhet rundt rusmisbruk – slik at
flere barn får den oppveksten de
har behov for og krav på.

– TV-aksjonen Blå Kors skal samle
inn så mye penger som mulig – slik
at barn som lider under voksnes
rusmisbruk i og utenfor Norge får
den hjelp de trenger. 
I Norge lever minst 120.000 barn i

familier med rusproblemer. Dette
er barn som nesten ikke har tilbud i
dag. Med de innsamlede midlene
skal Blå Kors opprette tiltak for
disse barna og familiene deres.
Dette er tiltak som ikke ville blitt
realisert uten TV-aksjonsmidlene
og som kan snu hele livssituasjo-
nen for de barna det gjelder. Vi skal
blant annet samle inn penger til
Barnas stasjon. I dag finnes det et
slikt tilbud i hele landet. For 14
dager siden opprettet vi en Barnas
Stasjon i Trondheim som skal få

midler fra aksjonen og vi skal opp-
rette minst fire slike stasjoner
rundt om i landet. 

Halvparten av midlene går ut av
landet. Blant annet til Brasil. Med
aksjonsmidlene skal vi utvide til-
budet til unge rusmisbrukere
under 12 år. De skal få skolegang,
yrkesopplæring og et trygt sted å
være. NRKs innsamlingsråd, som
består av seks personer fra ulike
deler av samfunnet, avgir hvert år
en innstilling til Kringkastings-
sjefen om hvem som skal få TV-
aksjonen. Tildelingen skjer etter
søknad fra organisasjonene.
Innsamlingsrådet følger opp TV-
aksjonene i ettertid, og mottar rap-
porter og regnskap for bruken av
det innsamlede beløpet.

Alle prosjektene og pengebruken
blir nøye fulgt opp av Blå Kors som
har restriktive regler internt i sine
organisasjon mht bruk av midler
til de ulike prosjektene slik at peng-
ene kommer frem til formålet. 

Midlene som samles inn i TV-
aksjonen kontrolleres dessuten
etter Innsamlingskontrollens

regelverk og av NRKs innsamlings-
råd, samt i henhold til organisasjo-
nenes interne og eksterne kontroll-
rutiner. 

NRK tar seg betalt for de ekstra-
kostnadene de har i forbindelse
med TV-aksjonen. Selv om TV-
aksjonens mottakerorganisasjon
er et godt formål, er det ikke det
lisenspengene er ment å finansi-
ere. Derfor er det naturlig at organi-
sasjonene som har TV-aksjonen
også betaler deler av de ekstrakost-
nader NRK har i forhold til dette. 

Generelt kan man si at regjering-
ens bidrag til aksjonen dekker kost-
nadene – og at alle innsamlede
midler vil gå til barn berørt av rus-
problematikken. 

TV-aksjonen Blå Kors skal hjelpe
barn som trenger et løft. Vi er stolte
av å være en del av den nasjonale
dugnaden som hvert år samler inn
store beløp og som gjennom årene
har bidratt til at millioner har fått
en bedre hverdag 

Anita Daae, informasjonssjef
TV-aksjonen Blå Kors

Vi får ikke OL,
vi får ikke ny E6,
nå må vi i hvertfall
få ny katedral!!!

Så får vi fortsette å kjøre
den gamle E6 til Alta!
Og glede oss til å se
den nye Nordlyskatedralen
lyse opp i Alta i mørketida!

Og når handelen er over
og jeg er passe trett og sliten,
så er min drøm
at jeg kan gå inn
i vår vakre Nordlyskatedral!

Der kan jeg tenne et lys,
et lys for en venn, be en liten bønn.
og la hele rommet fylle meg
med fred og gode tanker!

Og jeg kan glede meg over
å bo i en kommune
som tør å satse på verdier
som ikke kan måles
i kroner og ører!

Tenk å ha en slik OASE
midt i det travle
handelssenteret i Alta!

Hilsen «en drømmer fra Langfjorden»

Æ har en drøm!

Hva går midlene til?

Spar Altagårdskogen

OFRES: Altagårdskogens skjebne skaper debatt. 


